



Ref: 812/02/02/1/1210973

28/08/2012

Circular

تعميم

Issuing of a new veterinary health card

إصدار بطاقة صحية بيطرية

To all veterinary services section clients greetings from Dubai Municipality

السادة/ متعاملي قسم الخدمات البيطرية
تهديكم بلدية دبي أطيب تحية،،،

We would like to draw your attention that our section is going to issue a new veterinary health card for farm/animal pens owners & individuals in Dubai Emirate, in order to form a complete data base that gives distinct services to keep the public health. This starts from the date of issuing of this circular till 31/Dec 2012. In case of not presenting the veterinary health card, we will be sorry to stop the service.

نحن نريد أن نلفت انتباهكم علماً بأن قسم الخدمات البيطرية بصدد إصدار بطاقة صحية بيطرية للمتعاملين لأصحاب المزارع/ العزب والأفراد بإمارة دبي، بهدف تكوين قاعدة بيانات متكاملة لتقديم خدمات متميزة حفاظاً على الصحة العامة، وذلك اعتباراً من تاريخ إصدار هذا التعميم إلى تاريخ 31/ديسمبر 2012م. علماً بأنه في حال عدم إصدار بطاقة صحية بيطرية سيتم وقف الخدمة.

For further enquiries, please contact the veterinary services section ☎ 04 2891114 ext. 200

للاستفسار يرجى الاتصال على قسم الخدمات البيطرية ☎ 04 2891114 تحويلة 200

For more information or complaints please contact Dubai Municipality Call Centre on: 800900

للملاحظات والبلاغات والاستفسارات- يرجى الاتصال على مركز الاتصال رقم: 800900

Thank you for your kind cooperation

شاكرين حسن تعاونكم

زهور حسين الصباغ
مدير إدارة خدمات الصحة العامة

Zohoor Hussain Al Sabbagh

Director of Public Health Services Dept.

